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YMTE – Exploring A Mega Project (CKR-YMTE) in Yau Ma Tei District  

by Yau Tsim Mong District School Liaison Committee 

A visit to CKR-YMTE project by the Yau Tsim Mong District School Liaison Committee was held on 16 May 

2019. The group of school principals and teachers were given a presentation about CKR and YMTE project 

and a walking tour to explore the greening and landscape plan of YMTE project. They also experienced 

the operation of the misting machine, which could help to reduce construction dust. Principals and 

teachers gained a lot of fruitful information about the CKR and YMTE projects and paid tribute to the 

hardworking of the project team. They would also bring the information to their pupils as well. 

油麻地東 ─ 油尖旺區校長會探索油麻地區大型工程 

（中九龍幹線-油麻地東工程） 

油尖旺區校長會於 2019年 5月 16日參觀了油麻地東工程。工程團隊向一眾校長及老師簡介了中

九龍幹線及油麻地東工程，並和他們沿線探索油麻地東工程的綠化景觀規劃，他們亦體驗了用以

減少建築塵埃的工地噴霧機的運作。一眾校長及老師均增加了對中九龍幹線及油麻地東工程的認

識，並向工程人員的辛勤工作致敬，他們亦會將資訊帶回學校跟學生分享。 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 


